
 
 

 
 

 

 

 
 
Tilstede: Bestyrelsesmedlemmerne Birgit Thejls (BT), Henrik Sieling (HSI), Erik Kragh-
Hansen (EKH), Sten Emborg (SE), Henrik Sengeløv (HSE), Jens Rosengaard (JR) og Jan 
Bredde Andersen (JBA), Leif Jørgensen (LJ) og suppleanterne Steffen Torvits (ST) og Sø-

ren Larsen (SL). 
 
Dagsorden: 

 
1) Opsamling og godkendelse af referat fra sidste møde 
2)    
3) Meddelelser siden sidst: 

• Post og meddelelser 
• Indmeldelser 

4) Økonomi og nyt fra kassereren 
• Status fra arbejdet på administrationsmøderne.  
• Økonomisk status  
• Restancelisten 

5) Havnelavet: 
• Budgetkonferencen d. 25/10 
• Bøjepladsbetaling 

6) Sager til behandling: 
• Budget/udvalgskonference i SKK? 

7) Nyt fra udvalg: 
• Pladsudvalget 
• Driftsudvalget 
• Husudvalget 
• Bladudvalget 
• Web-udvalget 
• Sejlskolen 
• Kapsejladsudvalget 
• Festudvalget 
• Nordreklubhusudvalget 
• Lokalpolitisk udvalg 

8) Planlægning af kommende aktiviteter 
9) Eventuelt 
 
Referat: 
 

Ad 1: Opsamling og godkendelse af referater fra sidste møder: 

 

Referat nr. 43 var godkendt og blev underskrevet. 
 
Ad. 2: Meddelelser siden sidst: 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 44, 

d. 11. oktober 2012. 

 

 
25. okt. 2012. 



 

  Side 2 

 
Post og meddelelser: 

 
• Div. post blev omdelt. 
• En henvendelse fra en mobil-udbyder, der tilbød at afholde et reklamerende med-

lemsmøde, var blevet afvist og materialet i stedet lagt frem i klubhuset. 
 
Indmeldelser: 

 
Følgende søger aktivt medlemskab af klubben og blev godkendt: 
 
• Claus Dollerup 
• John Jensen 
• Mie Høst Hansen (under 25 år og under uddannelse). 
 
Ad 3: Økonomi og nyt fra kassereren: 

 
Status fra arbejdet på administrationsmøderne.  
 
HSI refererede om arbejdet jf. de 2 referater. Det 1. hvor mødet blev afhold og det 2. 

som blev aflyst, med refererer de opgaver der er løst eller arbejdes videre med. 
 

HSI refererede endvidere fra opgaven med at udarbejde en vejledning til efterlad-
te/dødsboer, hvor afdøde medlems båd henligger i havnen. Udkastet til vejledning blev 
godkendt som grundlag for det videre arbejde. 

 
Endvidere blev orienteret om at DS var forespurgt om hjælp, men havde fremsendt et par 
artikler om inddrivelse af gæld og klubbernes mulighed for at bortskaffe en båd, henviste 

til FLID og havde afvist at DIF’s jurister kunne bruges til at servicere en klub i en sådan 
sag. 
 

Bestyrelsen besluttede på denne baggrund at HSI skulle skrive til DS, at vi opfattede sa-
gen som principiel, gældende for alle sejlklubber, hvorfor DS må sikre at DIF kan behand-
le sagen og evt. udarbejde en mere generel juridisk vejledning. Endvidere blev det be-
sluttet at HSI tager kontakt til Havnefogden og spørger til om han har erfaringer i sådan-
ne sager, samt om FLID kunne hjælpe?  
 

Endelig blev det nævnt, at klubben har enkelte jurister/advokater vi evt. kan trække på, 
hvis der ikke kommer noget ud af DS og FLID. 
 
Status: 

 

SE omdelte aktuel status der blev gennemgået, drøftet og taget til efterretning. 
 
Grundet det voksende administrative arbejde med at medlemmerne ikke oplyser klubben 

om nye adresser, telefonnumre, e-mail adresser o.lign. besluttede bestyrelsen at der 
fremadretter strammes op, så gebyr-reglerne i takstbladet bruges mere aktivt. 
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Endvidere blev det besluttet, at medlemmer der konstant er i restance, rykkes og ofte 
ikke meddeler klubben deres kontaktoplysninger, fremadrettet medfører, at vi bruger 

klubbens restanceregler og eksklusionsbestemmelse, som de bogstavelig fremgår af 
klubbens vedtægt.  
 

Restancelisten: 

 
SE omdelte aktuel status der blev gennemgået og drøftet. SE arbejder videre på dette 

grundlag, samt ovenstående om gebyr-politik og restanceregler. 
 
Ad. 4: Havnelavet: 

 
Budgetkonferencen d. 25/10: 
 
JR redegjorde for forberedelserne og materialet der var udsendt til HS og SKK bestyrel-

serne. Det blev konstateret der i ”opdraget” til konferencen, i vores tidligere drøftelser, 
havde været uklarhed om hvorvidt det var HS eller SKK udvalgene der var målgruppe. 
Bestyrelsen godkendte, nu arbejdet var så langt fremskreden som det er, at det nu var 

en HS konference for HS bestyrelsen og HS udvalgene. 
 

På HS konferencen vides pt. at JR, BT og SL deltager.  
 
Det blev følgende besluttet, supplerende og uddybende til HS konferencen, at afholde en 

klubkonference i SKK for bestyrelsen og udvalgene torsdag d. 22/11 kl. 17.30 til 20.30, 
med efterfølgende fælles spisning af smørrebrød og hygge. HSI indkalder. 
 

Grundlaget for forberedelsesarbejdet der sker på bestyrelsesmødet d. 8/11 er: 
 
• Synliggørelse af de overordnede rammer for indtægter/udgifter således: 

- De bundne udgifter? 
- Udgifter til drift, vedligeholdelse og evt. forbedring/udbygning? 
- De Sociale klubaktiviteter? 

• Vores kontingentpolitik 
• Og at se klubbens visioner i dette lys 
 
Tanken er at skabe større forståelse for hvilke ”knapper” der ikke kan drejes på og hvad 
der sker når der ”drejes de knapper” vi har indflydelse på! 

 
Forberedelsesgruppen til SKK konferencen d. 22/11 består af SE, BT, HSI og JBA (efter 
8/11.) 

 
Bøjepladsbetaling: 
 
BT oplyste, at HS ville fastholde 2012 priserne i 2013, men at hun ville foreslå der blev indført 
en sæsonpris på 6 (sommer) måneder, hvor der til klubmedlemmer blev ydet en rabat på 20 
% så prislejet lå imellem HS- og klubpriser. Som konsekvens fremlagde BT en beregning på 2 
konkrete store både der som SKK medlemmer ligger på et par ”særlige” HS pladser, hvorom 
der aktuelt er diskussion og forhandling. Bestyrelsen besluttede at indstille dette til HS. 
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JBA foreslog at SKK arbejdede for at sådanne ”særlige” pladser lægges i SKK regi. Dette støt-
tede bestyrelsen. 
 
 
Ad. 5: Sager til behandling: 
 
Budget/udvalgskonference i SKK: 
 

Spørgsmålet blev behandlet og referatført under pkt. 4 i forbindelse med HS budgetkon-
ferencen. 
 

Ad. 6: Nyt fra udvalg: 

 
Pladsudvalget:   

 
JBA oplyste at bådoptagningen er på skinner og alt køre uden problemer. 

 
Driftsudvalget: 
 
LJ oplyste at flere aktive udvalgsmedlemmer havde meldt fra og at den seneste arbejds-
dag ikke var den store succes. Der arbejdes på løsninger og d. 25. maj og 14. eller 21. 
sept. er planlagte fælles arbejdsdage i 2013.  

 
Husudvalget: Intet. 
 

Bladudvalget / Brisen: 
 
Udvalget har rundsendt deadline og udgivelsesplan for Brisen 2013. ST samler op på pro-

blemet med at Brisen flere gange er udkommet for sent i 2012 i forhold til udvalgets 
egen udgivelsesplan – medførende problemer med annonceringen af div. arrangementer.  
 

SE laver artikel om udmeldelsesreglerne og BT om vigtigheden og nødvendigheden af, at 
medlemmerne skal melde adresseforandring, ændringer af tlf. og e-mail m.v. til klubben 

på sekretariatsadressen. Og evt. oplyse, at der opkræves gebyr når det ikke sker. 
 
Web-udvalget: 
 
ST gennemgik et skriftligt oplæg, som 1. intro til en diskussion af SKK’s kommunikations-
strategi. ST foreslog at han arbejder videre på oplægget og at bestyrelsen fortsætter 

overvejelserne som en temadiskussion på mødet d. 8/11, som optakt til at webudvalget 
inviterer til et dialogmøde med bestyrelsen d. 29/11. 
 

Bestyrelsen tilsluttede sig dette og det blev aftalt at HSI udarbejder en opsamling af 
klubbens besluttede visioner og diskussioner, som baggrundsmateriale for oplæg og dis-
kussioner i webudvalget og bestyrelsen. 
 

 

 

 



 

  Side 5 

Sejlskolen: 
 
Det blev oplyst at Grete Ørskov har sagt ja tak til posten som Skolechef. Bestyrelsen bakker 
dette 100 % op. HSE aftaler nærmere med Grete, herunder aftaler et snarligt møde med be-
styrelsen, meget gene på baggrund af skriftlige oplæg om fremtidsplanerne? 
 
Bestyrelsen konstaterede også at salget af folkebådene er gået i stå. HSE aftaler derfor også 
nærmere herom med Grete. 
 
Kapsejladsudvalget: 
 
EKH fremlagde og gennemgik et notat om årets aktiviteter og økonomi. Specielt Bomlukkeren 
blev drøftet og der var stor ros til arrangementet. Planerne for 2013 er foreløbigt: 
 
- SKK 2-star d. 25/8. 
- Ven rundt ved nat d. 15/9 
- Bomlukkeren d. 29/9, gerne samme dag som årsfesten. 
 
Festudvalget: Intet. 
 
Lokalpolitisk udvalg: Intet. 
 
Nordreklubhusudvalget: Intet. 
 

Ad. 7: Planlægning af kommende aktiviteter:  
 
Bestyrelsen har planlagt følgende aktiviteter: 

 
Andespil:    Fredag d. 2. november 
Standernedhaling:   Søndag d. 18. november 
Nytårskur:    Tirsdag 1. januar 2013 
 
Bestyrelsesmøder m.v. i 2012: 
 

Dato:      Ansvarlig for forplejning: 
 
8. nov.     Steffen 

22. nov. Klubseminar i SKK.  Udefra 
29. nov. Møde med webudvalget.  Udvalget 
13. dec.     Leif 
 
Ad. 8: Eventuelt:  
 

HSE syntes ikke at han som sagsbehandler på Norreco-problemerne skulle takke dem for 
hjælpen med planeringen af landpladsen. Det blev derfor aftalt at han og JBA sammen 

tackler opgaven. 
 
 

 Referent Henrik Sieling 
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Referatet – bestående af i alt 6 sider inkl. denne - er endelig godkendt ved be-

styrelsens underskrifter på bestyrelsesmødet d. 8/11 2012: 

 

 
 
 

_______________________  ________________________ 
Formand Birgit Thejls   Næstformand Henrik Sengeløv 
 

 
 
_______________________  ________________________ 

Kasserer Sten Emborg.   Pladsudvalgsformand 
Jan Bredde Andersen 

 
 
 

_______________________  ________________________ 
Sekretær Henrik Sieling   Bestyrelsesmedlem 

Erik Kragh-Hansen 
 
 
 

_______________________  ________________________ 
Bestyrelsesmedlem    Bestyrelsesmedlem 
Leif Jørgensen    Jens Rosengaard 

 
 
 

_______________________  __________________________ 
Suppleant Søren Larsen   Suppleant Steffen Torvits 


